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2014 was een memorabel jaar. Het is het warmste jaar sinds het begin van de temperatuurs- 
waarnemingen in 1706. Het was niet alleen klimatologisch een markant jaar, ook voor de club. 
Het samenwerkingsverband tussen OHV De Sportvissers en de Moergestelse visclub “De Rietvoorn” 
was uniek, succesvol en heeft een prachtig resultaat opgeleverd met het opknappen van het Blekven. 
 
Het bestuur is veranderd, zo heeft Jack Wolfs, na één periode een bestuursfunctie als 
penningmeester  te hebben vervuld, het bestuur verlaten. Hij is niet verloren voor de vissport, want 
hij is secretaris geworden bij de KSN, Karper Sportvisserij Nederland.  
De functie van penningmeester in het bestuur is overgenomen door Guus van den Dries. 
 
Na vele jaren van goede samenwerking is besloten om dit jaar afscheid te nemen van Discus als 
uitgiftepunt van vergunningen en weekkaarten. De uitgifte van vergunningen en weekkaarten is 
ondergebracht bij Leo van der Steen onderdelenshop aan de Spoorlaan. 

Kolkven 
Het heeft enige maanden geduurd in 2014 voordat de vangsten aan het Kolkven goed werden. 
De reden voor de teleurstellende vangsten aan het begin van het seizoen zijn niet te verklaren, 
mogelijk de zachte winter. De vangsten waren gedurende de zomer uitstekend en hebben tot in 
oktober aangehouden. 
Het Kolkven  is een belangrijk en waardevol viswater voor onze vereniging. Komend jaar zal er veel 
energie gestoken worden in het verlengen van het contract met Natuurmonumenten. 

Eikenven 
Dit ven blijft het meest besproken ven in 
onze vereniging.  Het Eikenven blijft een 
waar zorgenpunt en heeft de volledige 
aandacht van het bestuur.  
Het maaien dat in juli heeft plaats-
gevonden had maar een kortstondig effect, 
een grondige maatregel is nodig. Na de 
gemeenteraadverkiezingen zijn er 
gesprekken geweest met de nieuwe 
wethouder W. Lemmens. In december zou 
de gemeenteraad besluiten om dit ven 
en/of het Klompven grondig te saneren, 
echter dit besluit is uitgesteld tot 2015. 
Mocht het besluit niet leiden tot sanering 
zal het bestuur in overleg gaan met de 
gemeente om het ven meermaals te maaien, zodat vissen mogelijk blijft. 

  



Klompven 
Het Klompven begint ook meer zorgen te baren aangezien de begroeiing in het water grootse 
vormen aan gaat nemen. De waterkwaliteit staat onder druk door de dikke sliblaag op de bodem. 
De gemeente overweegt om dit ven te saneren, maar zoals eerder vermeld, is het besluit hierover 
uitgesteld tot 2015. 

Blekven 
Door het samenwerkingsverband met de 
Rietvoorn heeft OHV weer een prachtig 
viswater om op te vissen. In maart zijn er 
gezamenlijk steigers aangelegd en is er 150 kg 
blankvoorn uitgezet. 
De vangsten zijn goed geweest gedurende het 
gehele jaar. 
 
 
 
 
 
 
 

Voorste stroom 
De vangsten op de Voorste stroom vielen tegen afgelopen jaar. Daarbij  blijft de begroeiing in de 
Voorste Stroom een belemmering om goed te kunnen vissen in de zomer. 
In het voorjaar zijn er, vanwege de matige vangsten op het Kolkven, enkele concoursen afgewerkt op 
het brede stuk. 

Retentievijvers 
Deze vijvers blijven populair, vooral de vijver bij Muller-Jabusch. Veel jeugdige vissers verblijven aan 
deze vijvers om kleine karpers te vangen. Parkeren bij Muller-Jabusch is helaas niet meer mogelijk, 
wat een probleem vormt omdat parkeren op het industrieterrein beperkt is. 
Er werd geklaagd over vervuiling rondom deze vijver. Een regelmatige check van het bestuur moet 
dit voorkomen. 
 

Visuitzettingen 

Er is 100 kg blankvoorn uitgezet op het Klompven en 100 kg blankvoorn op het Eikenven.  

Concoursen  

Ook in 2014 werden er weer de nodige concoursen 
georganiseerd door de concourscommissie.  
Daarnaast visten ook onze bejaarden weer hun traditionele 
bejaardenconcours.  
De concourscommissie doet zelf verslag in deze vergadering.  
 

  



Contributie. 
 
De contributie voor 2015 is niet verhoogd.  
De inning vond gedeeltelijk plaats via de vorig jaar ingestelde automatische incasso . 

 
Ledenaantal 
 
Het aantal leden blijft licht stijgen van 603 tot 622, een stijging met 3%. 
Daarmee zijn we nog steeds een van de grootste verenigingen binnen de gemeente Oisterwijk 
 
 
Rest ons nog om alle onze leden een visrijk 2015 toe te wensen. 
 
 
Oisterwijk,  maart 2015 
Ad Raaijmakers 
Secretaris. 


